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Utvalg: Fellesnemnd Orkland 
Møtested: Kommunestyresalen, Orkdal Rådhus 
Dato: 21.11.2018 
Tid: 12:00  - 15:20  

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Even Wormdal Medlem  
Oddbjørn Bang Medlem  
Torstein Larsen Medlem  
Lavrans Skuterud Medlem  
Berit Westrum Johansen Medlem  
Marit Mjøen Medlem  
Marie Richter Medlem  
Jørgen Indergård Medlem  
Eva Solstad Medlem  
Finn Martin Hoff Medlem  
Trude Cathrine Tevik 
Gulbrandsen 

Medlem  

Oddvar Indergård Medlem  
Hans Bernhard Meland Medlem  
Beate Bonvik Medlem  
Elisabeth Selås Medlem  
Ola Bjørkøy Medlem  
Vibeke Mehlum Medlem  
Harald Garberg Medlem  
Linda Ingstad Medlem  
Olaug Muan Medlem  
Helge Ringli Medlem  
John Lernes Medlem  
Anders Krokstad Medlem  
Nina Astrid Mjør Medlem  
Bernt Olaf Aune Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Are Hilstad MEDL  
Arild Røland MEDL  
Toril Snildal MEDL  

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Odd Arild Svartbekk Are Hilstad  
Linn Annett Brå Østgaard Arild Røland  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
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Ingvill Kvernmo Prosjektleder 
Geir Ove Storstein Rådmann Agdenes 
Svein Henry Berdal  Rådmann Orkdal/Økonomisjef Orkland 
Petter Lindseth Rådmann Meldal/kommunalsjef Orkland 
Birger Helland Rådmann Snillfjord 
Stein Arne Jakobsen Personalsjef Meldal/Orkland 
Anne Ose Økonomikonsulent Orkdal 
Ingeborg Wolden Sekretær 
  

 
 
Ellers møtte: 
Nina Olsen og Jorunn Ysland – tillitsvalgte. 
 
Medlemmene har mottatt skriftlig innkalling på epost datert 15.11.18. Møtet er kunngjort på kommunenes 
hjemmesider. 
 
Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 
Til å undertegne protokollen sammen med leder ble Finn Hoff og Linda Ingstad valgt. 
 
I møtet: 
 
Hans Bernhard Meland permisjon fra kl 14:00 
26 medlemmer til stede på møtet fra sak 27/18. 
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SAKSLISTE 

Saksnr Innhold 
Lukket 

behandling Arkivsak 

OR 11/18 Prosjektstatus v/Prosjektleder Ingvill Kvernmo   

PS 27/18 Handlingsplan Orkland  2018/11505 

PS 28/18 Newtonrom i Orkland kommune  2018/11384 

PS 29/18 Bruk av skjønnsmidler infrastruktur IKT  2018/11497 

PS 30/18 Bruken av kommunehusene i Orkland  2018/11575 

PS 31/18 Mandat utredning dekningsgrad for institusjon og heldøgns 
omsorg i Orkland 

 2018/10759 

DR 3/18 Møteplan 1. halvår 2019   
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OR 11/18 Prosjektstatus v/Prosjektleder Ingvill Kvernmo 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
Prosjektleder Ingvill Kvernmo orienterte om prosjektstatus. 
 
Torstein Larsen orienterte fra møte i fellesnemnda for Kirkelig Fellesråd Orkland, sak vedr. ekstern utlysning av 
kirkeverge. 
 
 

PS 27/18 Handlingsplan Orkland 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
Økonomisjef Orkland Svein Henry Berdal orienterte. 
 
Endringsforslag fra Meldal formannskap 
Fellesnemda anbefaler kommunestyrene å vedta fremlagte reviderte budsjetter for 2019 og handlingsplan for 
Orkland 2020-2022 
Fellesnemda anbefaler at det innføres eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer for Orkland fra og med 
2020.  

Det anbefales Orkdal og Agdenes å starte innføringen av eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer fra og 
med 2019 med 1/1000. Denne økes til 7/1000 fra og med 2020. 
 

For å unngå overgangsordning eiendomsskatt på boliger og fritidsboliger i 2020 anbefales det at Meldal finner 
innsparinger i 2019-budsjettet i størrelsesorden 3 mill. kr med effekt for 2020 i størrelsesorden 6 mill. kr.  

Oppstart Meldal Helsetun blir 1/8-2019. Det gir sparte rente- og avdrag på 2,9 mill.i 2020. Innsparingen tas inn i 
handlingsplan 2020 

Overgangsordning eiendomsskatt næring beholdes i Meldal og Snillfjord for 2020.  

Prosjektleder bes utrede ytterligere innsparinger for å redusere behovet for overgangsordning eiendomsskatt. 
Utredningen legges fram ved oppstart budsjettprosess våren 2019. 

 

Oddbjørn Bang fremmet følgende forslag: 
Fellesnemnda er orientert om at kirkelig fellesråd har valgt ekstern utlysning for ny kirkeverge i Orkland. Dette 
står fellesrådet selvsagt fritt til å gjøre. Fellesnemnda vil imidlertid påpeke at en ekstern utlysning  kan medfører 
ansettelse av ekstern kirkeverge. Dette vil medføre betydelig økte kostnader. Fellesnemnda tar det som en 
selvfølge at slik selvvalgte ekstrakostnader i sin helhet dekkes av fellesrådet. 
 
 

Avstemming (26 medlemmer) 

Formannskapets tilråding -  
Meldal formannskaps forslag – enstemmig vedtatt. 
Oddbjørn Bangs forslag – enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018 
Fellesnemda anbefaler kommunestyrene å vedta fremlagte reviderte budsjetter for 2019 og handlingsplan for 
Orkland 2020-2022 
Fellesnemda anbefaler at det innføres eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer for Orkland fra og med 
2020.  
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Det anbefales Orkdal og Agdenes å starte innføringen av eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer fra og 
med 2019 med 1/1000. Denne økes til 7/1000 fra og med 2020. 
 

For å unngå overgangsordning eiendomsskatt på boliger og fritidsboliger i 2020 anbefales det at Meldal finner 
innsparinger i 2019-budsjettet i størrelsesorden 3 mill. kr med effekt for 2020 i størrelsesorden 6 mill. kr.  

Oppstart Meldal Helsetun blir 1/8-2019. Det gir sparte rente- og avdrag på 2,9 mill.i 2020. Innsparingen tas inn i 
handlingsplan 2020 

Overgangsordning eiendomsskatt næring beholdes i Meldal og Snillfjord for 2020.  

Prosjektleder bes utrede ytterligere innsparinger for å redusere behovet for overgangsordning eiendomsskatt. 
Utredningen legges fram ved oppstart budsjettprosess våren 2019. 

 

Fellesnemnda er orientert om at kirkelig fellesråd har valgt ekstern utlysning for ny kirkeverge i Orkland. Dette 
står fellesrådet selvsagt fritt til å gjøre. Fellesnemnda vil imidlertid påpeke at en ekstern utlysning  kan medfører 
ansettelse av ekstern kirkeverge. Dette vil medføre betydelig økte kostnader. Fellesnemnda tar det som en 
selvfølge at slik selvvalgte ekstrakostnader i sin helhet dekkes av fellesrådet. 
 
 
 

Behandling i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018  
Økonomisjef i Orkland Svein Henry Berdal orienterte. 
 
Oddbjørn Bang fremmet følgende endringsforslag: 
Prosjektleder får i oppdrag å bake inn følgende tiltak i HP 2020-2022 fram til Fellesnemndas behandling 

 Newtonrom . 
 Næringssjef 100% stilling. 
 Fremskynding av Lensvik skole med ett år. 
  

Redaksjonell endring: 
Agdenes tas inn i følgende setning: «Det anbefales Orkdal og Agdenes å starte innføringen av eiendomsskatt på 
vann, vind og overføringslinjer fra og med 2019 med 1/1000 

Avstemming 

Prosjektleders innstilling – enstemmig vedtatt  
 
Oddbjørn Bangs endringsforslag - enstemmig vedtatt. 
 
Protokolltilførsel - stemmeforklaring 
Vibeke Mehlum og Olaug Muan tar forbehold om endringer inn til Fellesnemd angående setningen 
≠Overgangsordning for eiendomsskatt beholdes i 2020 for Snillfjord og Meldal, men fases ut i 2021≠ 
 
 

Tilråding i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018 
Fellesnemda anbefaler kommunestyrene å vedta fremlagte budsjetter for 2019 og handlingsplan for Orkland 2020-
2022  
Fellesnemda anbefaler at det innføres eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer for Orkland fra og med 
2020. Overgangsordning for eiendomsskatt beholdes i 2020 for Snillfjord og Meldal, men fases ut fra 2021. Det 
anbefales Orkdal og Agdenes å starte innføringen av eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer fra og med 
2019 med 1/1000. Denne økes til 7/1000 fra og med 2020. 
 
Prosjektleder får i oppdrag å bake inn følgende tiltak i HP 2010-2022 fram til Fellesnemndas behandling 
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 Newtonrom . 
 Næringssjef 100% stilling. 
 Fremskynding av Lensvik skole med ett år. 

 

Rådmannens innstilling 
Fellesnemda anbefaler kommunestyrene å vedta fremlagte budsjetter for 2019 og handlingsplan for Orkland 2020-
2022 
Fellesnemda anbefaler at det innføres eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer for Orkland fra og med 
2020. Overgangsordning for eiendomsskatt beholdes i 2020 for Snilllfjord og Meldal, men fases ut fra 2021. Det 
anbefales Orkdal å starte innføringen av eiendomsskatt på vann, vind og overføringslinjer fra og med 2019 med 
1/1000. Denne økes til 7/1000 fra og med 2020. 
 

PS 28/18 Newtonrom i Orkland kommune 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
Bygging av Newtonrom ble vedtatt i sak 27/18 Handlingsplan Orkland. 
 
 

Behandling i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018  
Kommunalsjef Kari Mostad orienterte om Newtonrom. 
 
Omforent forslag 
Saken utsettes pga behandling av budsjett/HP i Fellesnemnda. 

Avstemming 

Omforent forslag – enstemmig vedtatt. 

Tilråding i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018 
Saken utsettes pga behandling av budsjett/HP i Fellesnemnda. 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Newtonrom er et spennende tiltak knyttet til å stimulere barn og unges interesser for realfagene slik som 
matematikk, naturfag og teknologi.  
 
Prosjektleder har dessverre ikke funnet rom for tiltaket innenfor framlagt budsjett.  
 

PS 29/18 Bruk av skjønnsmidler infrastruktur IKT 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
 

Avstemming 

Arbeidsutvalgets tilråding – enstemmig vedtatt. 
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Vedtak i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018 
5 millioner i tilskudd fra KMD til infrastrukturtiltak fordeles som følger: 

1 Grunnleggende nettverksinfrastruktur 1.700.000 

2 Grunnleggende videokonferanse på rådhus 1.000.000 

3 Saksbehandlerbåser 1.500.000 

4 Digitalisering av servicekontor 500.000 

5 Videooverføring av kommunestyremøter 300.000 

 
 
 

Behandling i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018  
 

Avstemming 

Prosjektleders innstilling – enstemmig vedtatt. 

Tilråding i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018 
5 millioner i tilskudd fra KMD til infrastrukturtiltak fordeles som følger: 

1 Grunnleggende nettverksinfrastruktur 1.700.000 

2 Grunnleggende videokonferanse på rådhus 1.000.000 

3 Saksbehandlerbåser 1.500.000 

4 Digitalisering av servicekontor 500.000 

5 Videooverføring av kommunestyremøter 300.000 

 
 
 

Prosjektleders innstilling 
5 millioner i tilskudd fra KMD til infrastrukturtiltak fordeles som følger: 

1. Grunnleggende nettverksinfrastruktur  1 700 000 
2. Grunnleggende videokonferanse på rådhus 1 000 000 
3. Saksbehandlerbåser     1 500 000 
4. Digitalisering av servicekontor   500 000 
5. Videooverføring av kommunestyremøter 300 000 
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PS 30/18 Bruken av kommunehusene i Orkland 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
 

Avstemming 

Arbeidsutvalgets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018 
Fellesnemnda mener Orkland skal organisere tjenester og funksjoner under felles ledelse og med en tydelig 
hovedbase, for å realisere gevinster gjennom samlede og robuste fagmiljø.  
 
Rådmannsfunksjonen legges på rådhuset på Orkanger. I begrepet rådmannsfunksjonen legger Fellesnemnda 
følgende: rådmannen, kommunalsjefer, stabsledere med tilhørende stabsfunksjoner. 
 
Fagmiljøene i Orkland skal ha oppsøkende virksomhet, og møte brukere og kommunale enheter der de er. 
 
Stedsavhengige tjenester skal lokaliseres i nærheten av der de utføres.  
 
Servicekontorene skal være førstelinje på alle kommunehusene. 
 
Fellesnemnda mener at det er viktig at kommunehusene bidrar til å gi merverdi for innbyggerne i Orkland. Det 
skal utredes hvordan ledig areal kan brukes som en ressurs for nærmiljøet. 
 
 
 
 

Behandling i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018  
 

Avstemming 

Prosjektleders innstilling – enstemmig vedtatt. 

Tilråding i Arbeidsutvalg Orkland - 15.11.2018 
Fellesnemnda mener Orkland skal organisere tjenester og funksjoner under felles ledelse og med en tydelig 
hovedbase, for å realisere gevinster gjennom samlede og robuste fagmiljø.  
 
Rådmannsfunksjonen legges på rådhuset på Orkanger. I begrepet rådmannsfunksjonen legger Fellesnemnda 
følgende: rådmannen, kommunalsjefer, stabsledere med tilhørende stabsfunksjoner. 
 
Fagmiljøene i Orkland skal ha oppsøkende virksomhet, og møte brukere og kommunale enheter der de er. 
 
Stedsavhengige tjenester skal lokaliseres i nærheten av der de utføres.  
 
Servicekontorene skal være førstelinje på alle kommunehusene. 
 
Fellesnemnda mener at det er viktig at kommunehusene bidrar til å gi merverdi for innbyggerne i Orkland. Det 
skal utredes hvordan ledig areal kan brukes som en ressurs for nærmiljøet. 
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Prosjektleders innstilling 
Fellesnemnda mener Orkland skal organisere tjenester og funksjoner under felles ledelse og med en tydelig 
hovedbase, for å realisere gevinster gjennom samlede og robuste fagmiljø.  
 
Rådmannsfunksjonen legges på rådhuset på Orkanger. I begrepet rådmannsfunksjonen legger Fellesnemnda 
følgende: rådmannen, kommunalsjefer, stabsledere med tilhørende stabsfunksjoner. 
 
Fagmiljøene i Orkland skal ha oppsøkende virksomhet, og møte brukere og kommunale enheter der de er. 
 
Stedsavhengige tjenester skal lokaliseres i nærheten av der de utføres.  
 
Servicekontorene skal være førstelinje på alle kommunehusene. 
 
Fellesnemnda mener at det er viktig at kommunehusene bidrar til å gi merverdi for innbyggerne i Orkland. Det 
skal utredes hvordan ledig areal kan brukes som en ressurs for nærmiljøet. 
 

PS 31/18 Mandat utredning dekningsgrad for institusjon og heldøgns omsorg i Orkland 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
 

Avstemming 

Arbeidsutvalgets tilråding – enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018 
Fellesnemnda vedtar vedlagt mandat for utredning av dekningsgrad for institusjonsplasser og heldøgns omsorg i 
Orkland.  
 
 
 

Behandling i Arbeidsutvalg Orkland - 25.10.2018  
 

Avstemming 

Prosjektleders innstilling – enstemmig vedtatt. 

Tilråding i Arbeidsutvalg Orkland - 25.10.2018 
Fellesnemnda vedtar vedlagt mandat for utredning av dekningsgrad for institusjonsplasser og heldøgns omsorg i 
Orkland.  
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Arbeidsutvalget vedtar vedlagt mandat for utredning av dekningsgrad for institusjonsplasser og heldøgns omsorg i 
Orkland.  

DR 3/18 Møteplan 1. halvår 2019 

Behandling i Fellesnemnd Orkland - 21.11.2018  
Prosjektleder setter opp møter for Orkland iht. eksisterende møteplan for kommunene. 
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